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Betreft: Art. 47 vragen van Groep Gunther inzake nachtvergunning MECC 
 
Geacht college, 
 
Door berichtgeving in de “Via Maastricht”, maar ook door verontruste buurtbewoners naast voor en 
achter het MECC, ben ik op de hoogte gesteld dat er een APV door de burgemeester in het 
vooruitzicht is gesteld om het MECC een nachtvergunning te verlenen voor 5 jaar permanent. Voor 
veel bewoners zit de schrik er nu in omdat dat betekent dat er 365 dagen per jaar nachtactiviteiten 
kunnen plaatsvinden. Ook maakt men zich zorgen over de parkeeroverlast tijdens de dagen dat de 
nachtvergunning van kracht is. Gezien de berichtgeving in Via Maastricht roept deze onduidelijkheid 
enige vragen op. 
Dit alles roept voor ons de volgende vragen op: 
 

 Kunt u aangeven wat u bedoelt met het verlenen voor een nachtvergunning voor 5 jaar aan 
het MECC? 

 Zijn er gesprekken geweest over de nachtvergunning met de omwonenden van het MECC? 
Zo ja, op welke wijze zijn die verlopen? Zo nee, waarom niet? 

 Kunt u de omwonenden van het MECC op de een of ander wijze voorlichten wat nu precies 
bedoeld wordt met het verlenen van 5 jaar nachtvergunning MECC? Zo ja, kan dit op zeer 
korte termijn vanwege de tijd die benodigd is voor het indienen van een bezwaarschrift? 

 Is in de tijden die gelden voor de nachtvergunning ook tijd meegenomen die nodig is voor het 
in- en uitladen van vrachtwagens die behoorlijk veel lawaai maken tijdens de 
werkzaamheden? Zo nee, bent u zich er van bewust dat dit nog meer overlast voor bewoners 
bezorgt als naast het lawaai van vertrekkende bezoekers (na sluitingstijd MECC) ook nog 
eens een aantal vrachtwagens met snorrende motors gaan inladen of ander soort 
werkzaamheden buiten op het terrein? 

 Zoals in de inleiding vermeld, is er grote frustratie als het gaat om parkeren door bezoekers in 
de wijk bij evenementen van het MECC. Heeft u er ook over nagedacht om deze problemen 
aan te pakken zodat bij evenementen de bewoners naast, voor en achter het MECC geen 
hinder ervaren door parkeren en geluidsoverlast van vertrekkende of aankomende bezoekers 
voor het MECC? 

 Zijn er de afgelopen tijd geluidsmetingen geweest tijdens evenementen van het MECC? 

 In welke omgeving van het MECC zijn eventuele geluidsmetingen gedaan? 

 In gesprekken met bewoners in Randwijck is mij duidelijk geworden dat er vorig jaar wel 
metingen zijn verricht, echter niemand van de bewoners heeft uitleg gekregen van de 
resultaten. Kunt u aangegeven waarom dat niet is gebeurd en gaat u de bewoners nog van de 
resultaten op de hoogte brengen? 

 Bij muziekevenementen komt ook een sterke trilling vrij die niets met geluidsoverlast te maken 
heeft. Trillingen worden veroorzaakt door het hoge geluid van de basinstallatie en geeft een 



 
trillende brommende toon weer. Is er ook een onderzoek (metingen) geweest naar trillingen 
die bewoners in huis ervaren tijdens muziekevenementen? Zo nee, waarom niet? 

 Hoe zal de handhaving verlopen van geluidsoverlast en ander soort meldingen tijdens 
evenementen van het MECC? 

 Kan men buiten het aangeven van een telefoontje verwachten dat er onmiddellijk actie wordt 
ondernomen als omwonenden meldingen maken van onregelmatigheden, geluidsoverlast 
tijdens evenementen van het MECC? 

 Naast de gesprekken over de nachtvergunning voor het MECC, is mij duidelijk gemaakt door 
bewoners dat met name in de wijk Randwijck geen “‘VIA Maastricht” wordt bezorgd? 
Bewoners blijven zo verstoken (als men geen internet heeft of niet weet dat men via internet 
Via Maastricht kan lezen) van de gemeentelijke mededelingen. Kunt u er zorg voor dragen dat 
dit vanaf nu wel zal gebeuren door in ieder huis een papieren versie van Via Maastricht te 
laten bezorgen zodat ook deze bewoners niet verstoken blijven van kennisgeving van de 
gemeentelijk website? 

 
 
In afwachting van uw reactie, verblijf ik, 
 
met vriendelijke groeten, 
 
John Gunther 
Groep Gunther Raadsfractie. 
Gemeenteraad Maastricht 


